
Nijmegen,	  29	  april	  2020	  
	  
Vragen	  aan	  het	  College	  van	  Burgemeester	  en	  Wethouders	  van	  de	  gemeente	  Nijmegen	  ex	  artikel	  39	  
van	  het	  reglement	  van	  de	  orde	  van	  de	  gemeenteraad	  van	  Nijmegen.	  
	  
Betreft:	  inzet	  milieustraat	  en	  ophalen	  grofvuil	  in	  Corona-‐tijden	  
	  
Geacht	  college,	  
	  
Bij	  de	  milieustraat	  is	  het	  de	  laatste	  weken	  topdrukte.	  Er	  is	  sprake	  van	  lange	  wachttijden	  en	  forse	  
filevorming.	  Vanwege	  de	  maatregelen	  ter	  bestrijding	  van	  het	  coronavirus	  blijft	  men	  thuis.	  Klussen,	  
tuinieren	  en	  opruimen	  zorgen	  voor	  een	  toename	  van	  afval.	  Dit	  wordt	  vervolgens	  naar	  de	  milieustraat	  
gebracht,	  wat	  zorgt	  voor	  lange	  wachtrijen	  en	  wachttijden.	  	  
Dar	  roept	  middels	  haar	  website	  aan	  iedereen	  op	  een	  bezoek	  aan	  de	  milieustraat	  uit	  te	  stellen.	  Dit	  ter	  
bescherming	  van	  onze	  inwoners	  én	  de	  medewerkers	  van	  de	  Dar;	  wat	  wij	  uiteraard	  begrijpen.	  	  
Maar	  onze	  fractie	  maakt	  zich	  ook	  zorgen	  om	  de	  hoeveelheid	  afval	  dat	  nu	  bij	  mensen	  thuis	  of	  op	  de	  
straten	  rondslingert.	  Er	  wordt	  voorlopig	  geen	  grof	  afval	  aan	  huis,	  snoeiafval,	  metaal	  (ook	  grote	  
elektrische	  apparaten)	  en	  grof	  restafval	  door	  de	  Dar	  opgehaald.	  Dit	  kan	  er	  voor	  zorgen	  dat	  het	  afval	  
niet	  gedegen	  wordt	  gescheiden	  en	  werkt	  mogelijk	  afvaldumpingen	  in	  de	  hand.	  Nu	  de	  maatregelen	  
voorlopig	  nog	  van	  kracht	  blijven,	  zijn	  veel	  mensen	  nog	  steeds	  thuis	  en	  zal	  de	  hoeveelheid	  afval	  niet	  
snel	  afnemen.	  
	  
Onze	  fractie	  heeft	  daarom	  de	  volgende	  vragen:	  

1.   Zijn	  er	  mogelijkheden	  voor	  tijdelijke	  verruiming	  van	  de	  openingstijden	  van	  de	  milieustraat	  
om	  op	  deze	  manier	  het	  aantal	  bezoekers	  te	  spreiden?	  Zo	  ja,	  waarom	  zijn	  de	  openingstijden	  
nog	  niet	  aangepast?	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  	  

2.   Zijn	  er	  mogelijkheden	  voor	  extra	  ophaalrondes	  voor	  gft-‐	  en	  restafval?	  Zo	  ja,	  bent	  u	  bereid	  
deze	  door	  te	  voeren?	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  	  

3.   Is	  er	  nagedacht	  om	  grof	  afval	  aan	  huis,	  snoeiafval,	  metaal	  (ook	  grote	  elektrische	  apparaten)	  
en	  grof	  restafval	  toch	  weer	  op	  afspraak	  thuis	  op	  te	  halen?	  Zo	  ja,	  bent	  u	  bereid	  deze	  door	  te	  
voeren?	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  

4.   Is	  er	  nagedacht	  over	  aanvullende	  alternatieve	  afvalbrenglocaties,	  eventueel	  per	  afvalgroep?	  
Denk	  bijvoorbeeld	  aan	  een	  aparte	  locatie	  voor	  het	  groenafval.	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  Zo	  ja,	  
bent	  u	  bereid	  deze	  door	  te	  voeren?	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  

5.   Is	  er	  nagedacht	  over	  de	  ‘Helmondse	  variant’1	  waarbij	  je	  op	  afspraak	  de	  milieustraat	  bezoekt;	  
dit	  ter	  bescherming	  van	  de	  bezoekers	  en	  de	  medewerkers?	  

	  
We	  zien	  uw	  reactie	  met	  belangstelling	  tegemoet.	  
	  
Met	  vriendelijke	  groet,	  	  
	  
Lusanne	  Bouwmans,	  D66	  	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
1	  https://www.helmond.nl/1/nieuws/2020/April/Milieustraat-‐Helmond-‐alleen-‐bezoeken-‐op-‐afspraak	  


